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Zasedání zastupitelstva dne 19. 4. 2018  

Místo konání: Hostinec U polních myslivců 
Přítomni: Čapková Dohnalová Marika DiS, Ing. Černý Pavel, Ing. Derner Michal, Došel Jaroslav, Dvořák 
Radovan, Ing. Fof Vladimír, Ing. Jásenský Radek, MUDr. Kovalský Michal, Stanislav, Rezková Ladislava, Ing. 
Šandera Pavel, JUDr. Zlatohlávková Zuzana. 
Omluveni: Macháček Josef, Ing. Pleschinger Petr, MVDr. Novák Michal,  
Osadní výbory:  
 
Zahájeno: 19:00 hod. 
 
Předsedající: Konstatuji, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a uveřejněno dne 11. 4. 2018, tj. s 
požadovaným předstihem alespoň 7 dní. Přítomno je 11 zastupitelů, tedy nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Po určení zapisovatele proběhne volba návrhové 
komise a schválení programu. Rozprava bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. Zápis 
z předchozího jednání byl vyhotoven, ověřen a je předložen k nahlédnutí.  
Přítomné zastupitele, členy výborů, i ostatní občany vítám a přeji nám všem moudré rozhodování.  
 
 
  

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu 
• Jako zapisovatelka určena pí. Andrea Netušilová.  

 

• Do návrhové komise byli navrženi: Ing. Šandera Pavel, Došel Jaroslav,  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním  11 
Návrh usnesení č. 49/2018: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 19. 4. 2018 návrhovou 
komisi ve složení Ing. Šandera Pavel, Došel Jaroslav. 
Hlasování o usnesení č. 49/2018: pro 11, proti 0, zdržel se  0 – bylo / nebylo schváleno.  
 

1. Na ověřovatele zápisu byli navrženi: Rezková Ladislava, Novák Stanislav 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 11 
Návrh usnesení č. 50/2018: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 19. 4. 2018 jako 
ověřovatele zápisu Rezková Ladislava, Novák Stanislav 
Hlasování o usnesení č. 50/2018: pro 11, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Námitky proti minulému zápisu, tj. zápisu z 22. 3. 2018.  
Bez námitek k zápisu z minulého jednání.  

 
2. Schválení programu              
Návrh programu  
1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu  

3. Připomínky občanů 

4. Zvonička Chlum 

5. ČOV a kanalizace    

6. ZŠ a MŠ Všestary  

• nástavba a přístavba budovy 2. stupně 

• knihovna 

• účetní uzávěrka a rozdělení hospodářského výsledku 
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7. Informace o průběhu a přípravě dalších akcí 

• Park Všestarka  

• Garáž HZ Rosnice 

• výměna bazénové fólie  

• a další 

8. Pozemky – směna pozemků, věcná břemena 

9. ČEZ – dohoda o dočasném umístění stavby NPT 

10. Změna ÚP č. 1 – průběh pořízení 

11. Lípa čp.6 – soudní smír 

12. Odměny členů okrskových volebních komisí 

13. Žádosti o dotace, program Všestarské spolky 

14. Informace z rady obce 

15. Úhrada faktur 

16. Závěr   

 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 51/2018: ZO schvaluje program zasedání ZO Všestary konaného dne 19. 4. 2018 
Hlasování o usnesení č. 51/2018: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

3. Připomínky občanů  
 

• paní Vopátková (vedoucí ŠJ) - příspěvek na obědy: vztahuje se i na invalidní důchodce?  
 
zastupitelstvo obce v minulosti rozhodlo o 
 

✓ poskytnutí příspěvku na obědy usnesením ze dne 22.9.2005 
zastupitelstvo obce schvaluje: 
- příspěvek pro důchodce ve výši 11,- Kč na jeden oběd 
- příspěvek ve výši 5,- Kč za jeden oběd na dopravu od strávníků, kteří jsou zapojeni do rozvozu obědů 
- vratnou zálohu ve výši 500,- Kč za zapůjčení přepravní nádoby na obědy 

 
✓ změně výše příspěvků usnesením č. 239/2007 ze dne 20.12.2007 

Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu Základní a mateřské školy, Všestary, (IČO: 75017181) o úpravě 
ceny obědů a schvaluje změnu příspěvku na jeden oběd pro důchodce z 11,- Kč na 17,- Kč.  
Hlasování o usnesení č. 239/2007: pro 13, proti 0, zdržel se hlasování 0 – bylo schváleno 
 

Ing. Derner - Příspěvkem pro důchodce se jistě rozumí příspěvky pro starobní důchodce a není důvod z toho 
vyjímat invalidní důchodce.  Nebál by se říci všechny důchodce.  

Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 52/2018: ZO pro zbavení pochybností konstatuje, že příspěvek na obědy důchodcům 
podle usnesení 239/2007 se vztahuje na všechny typy důchodů.  
Hlasování o usnesení č. 52/2018: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
JUDr. Zlatohlávková – všichni četli, že je zrušeno stavební povolení na D 11, jestli nebude potřeba ve Bříze 
něco udělat nebo s něčím pomoct.  
Ing. Derner – na obec zatím nic nedošlo, ale můžeme zopakovat stejné připomínky.  
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J. Došel – parkování aut na veřejném prostranství  
U nás v ulici je to tam jak na parkovišti před obchodním domem. Jestli by nestálo za zvážení zpoplatnit tato 
místa pro parkování  nebo zákaz vjezdu aut nad 3,5 tuny  nebo zákaz vjezdu pro ty, kteří tam nebydlí. Neví, 
jak to ošetřit.  
Petr Šandera  – máme si požádat o stanovisko, jak to řešit. To nám bylo řečeno paní policistkou.  
Ing. Derner – zeptá se na dopravní policii na stanovisko.  
V. Geltner – v Masojedech to vyřešili zákazem zastavení.  
 
R. Dvořák – spojovačka u hříbárny, kanál je po průtrži plný a je potřeba s tím něco udělat.  
Ing. Derner – pošle technickou skupinu uklidit.  
 
Všesličky 
Mgr. Chládková - Dnes proběhl den otevřených dveří a příští týden proběhne zápis. Pravidla jsou nastavena. 
Zájem je velký. Byly předány 2 realizační zprávy a již se čerpají dotace.  
Bude se hledat nová pečující osoba na 6 hodin denně od července 2018.  
 
R. Dvořák – jestli se dá zařídit, abychom neměli při dělání akcí problémy se sousedy kvůli rušení nočního 
klidu.   
JUDr. Zlatohlávková – to lze upravit jedině obecně závaznou vyhláškou 
 
 

4. Zvonička Chlum 
 
stávající zvonička v místní části Chlum má poškozené kotvení jedné stojiny a při zvonění vykazuje 
nestabilitu. Mezi stojinami porůstá kořen. Zvonička celkově vyžaduje opravu. Nedojde-li k nápravě, může 
hrozit nebezpečí zřícení, v horším případě poškození zdraví člověka.  
 
Staré dosluhující zvoničky v Lípě, Bříze, Rosnicích byly v minulých letech nahrazeny novými a jsou umístěny 
vždy na obecním pozemku, každá místní část se může svojí zvoničkou pochlubit. Zvonička na Chlumu je na 
soukromém pozemku v sousedství mateřské školy. Novou zvoničku je nutno umístit na obecní pozemek.  
 
Pro nahrazení dosluhující konstrukce byl vypracován návrh nové zvoničky s možným umístěním na obecním 
pozemku 314/23 u silnice v horní části cesty od hospody Na bojišti k rybníku.  
 
Jiné varianty umístění na obecním pozemku? 

• na zahradě MŠ vedení – zvonička není vhodným hracím prvkem pro děti; vedení MŠ nesouhlasí 

• v zatáčce u točny  

• u schodů ke kostelu (nedávno vysazené lípy) 
 
Ing. Jásenský – odprezentoval projekt zvoničky na Chlumu. Konstrukce je celá zrezivělá a je v havarijním 
stavu. Ve stříšce jsou díry a hrozí, že se to celé zřítí. Vyžaduje to urgentní zásad. V současnosti se nachází 
zvonička na soukromém pozemku a je k ní omezený přístup. V případě, že by se obec rozhodla podpořit 
opravu a kdyby se sháněl dotační titul je problémem, že se nachází na soukromém pozemku, z toho důvodu 
není možné o žádný dotační titul žádat. Současná zvonička vznikla na základě sbírky občanů Chlumu. Je zde 
uvedeno „válka vzala, láska dala“. Přemýšlel, jak se k celé záležitosti postavit, zda zrekonstruovat a snažil se 
zjistit, co zvoničky tohoto typu znamenají a jak přistupovat k jejich rekonstrukci. Zvoničky bývají zařazovány 
do drobných sakrálních památek. Jsou významné pro obyvatele v dané lokalitě.  
Dostal kontakt na firmu Green4plan, je to projekční firma, která realizuje zámecké parky, včetně sakrálních 
staveb, včetně opravy kostelů. Po jednání s nimi bylo domluveno, že zjistí dostupné informace. Obrátil se na 
lidi, kteří mají přístup k historii a zajímá je to. Řešilo by se nové umístění zvoničky z důvodu, že se nachází na 
soukromém pozemku. S tím vyvstaly témata světové války. Na Chlumu je pomník padlým občanům Chlumu, 
Lípy a Dlouhých Dvorů, výročí vzniku republiky, máme zajímavé osudy místních občanů během světové 
války. Výsledkem byl návrh nové zvoničky. Tipem bylo jedno místo uprostřed obce. Nyní je tam navržený 
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malý parčík, kde by mohla být umístěna zvonička. Parčík obsahuje lavičku, odpadkový koš, stojan na kola a 
vlastní zvoničku. Firma navrhla uvedená ztvárnění. Diskutoval s lidmi o tomto designu, většinou jsou lidé 
zvyklí na tradici.  Mělo by to vzniknout na místě, kudy chodí všichni Chlumáci. Mělo by to přimět 
kolemjdoucí k zastavení a zamyšlení, součástí by měla být i informační tabule, kde by měl být uveden 
seznam Chlumáků, kteří padli ve válce. Je to velmi silné téma, které je potřeba nějakým způsobem 
prodiskutovat. Zabývá se tím již druhým rokem a s lidmi, se kterými to konzultoval, např. starosta hasičů, 
byl mile překvapen, že se mu to líbí. Závisí to na tom, jestli se do toho aktivně lidé zapojí, protože za daleko 
důležitější považuje aktivní účast, a že se zde něco vytvoří. Vidí to jako příležitost pro stmelení vesnice. Je to 
návrh, který by bylo možné realizovat. Jestliže nebude vůle v obci to realizovat, tak by to podle jeho názoru 
byla veliká škoda. Je to v takovém stavu, že projekt je připraven pro územní řízení a firma projednala 
všechny vyjadřovačky. Nejdůležitější jsou památkáři a těm se to líbí. Dlouho prý nebylo něco takovéhoto 
typu a velmi to podporují.  
 
p. Petr Zíb - S místem by problém neměl, protože z tohoto místa bylo vždy nejlépe slyšet. Lavička mu 
nevadí, ale zvonička se mu nelíbí. Dost se diví, že se to líbí památkářům. S kým mluvil, tak se mu tento návrh 
nelíbí. Na facebookových stránkách to spousta lidí hanilo a očekával ještě jednu variantu.  
 
Ing. Jásenský – je pravda, že tato verze byla dosti haněna. Kolega Balcárek se k tomu vyjadřoval. Konzultoval 
to i s panem farářem. Ten namítal, že je to nízké a na jeho popud byla vypracována jiná verze.  Počítá se 
s ušlechtilým dřevem, stříška by měla být měděná a vlastní zvonička by měla být pěkná kovářská práce.  
 
Občané Chlumu - Je to moderna a nelíbí se nám to. Navrhli, aby to Ing. Jásenský namnožil a dal to lidem do 
schránek, aby se k tomu vyjádřili.  
Pan Geltner – zvoničku by na toto místo vůbec nedával.  
pan Hájek – je to 2 metry od krajnice hlavní cesty a přijde mu to nevhodné.  
Ing. Jásenský – je zde návrh a bude zveřejněn na stránkách obce.  
JUDr. Zlatohlávková – o zvoničce se diskutovalo již před cca 6 lety, bylo řečeno jedním nejmenovaným 
zastupitelem, že se to dělat nebude.  
pan Hájek – bylo by dobré dát lidem alespoň dvě možnosti, a to umístění a vzhled zvoničky. U památkářů 
lze prolobovat cokoli.  
 
Ing. Derner – má za to, že zvoničkou se chce každá obec pochlubit, proto by neměla být schovaná.  
 
 

5. ČOV a kanalizace   
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 

• přihláška do soutěže – otvírání obálek 
Původní termín (13.4.2017) pro podání přihlášek do výběrového řízení byl na základě poskytnutí dodatečné 
informace změněn na 30.4.2018. 
  
AK zdůvodnila změnu termínu takto:  

K zadávacím podmínkám byla dne 27.3. 2018 podána Žádost o poskytnutí dodatečné informace, ve 
které dodavatel poukazoval na skutečnost, že v rámci Kvalifikační dokumentace požaduje zadavatel ve 
vztahu k členovi realizačního týmu (Zástupce stavbyvedoucího) autorizaci pro pozemní stavby a zároveň 
zkušenost s realizací vodohospodářských staveb. Dodavatel tak de facto poukazoval na skutečnost, že daný 
požadavek zadavatele lze označit jako diskriminační, když není příliš pravděpodobné, že by osoba 
s autorizací pro pozemní stavby realizovala stavby vodohospodářské. 
  Shora uvedený argument dodavatele skutečně lze mít za zcela opodstatněný a po konzultacích 
s projektantem byly požadavky na osobu zástupce stavbyvedoucího z Kvalifikační dokumentace zcela 
vypuštěny, neboť předmětnou odbornost zajišťují ostatní členové realizačního týmu dostatečně. 
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  S ohledem na skutečnost, že tímto došlo ke změně zadávací dokumentace v takovém rozsahu, že 
předmětná změna mohla rozšířit okruh možných účastníků zadávacího řízení, byl zadavatel v daném případě 
povinen prodloužit lhůtu pro podání žádostí o účast takovým způsobem, aby od odeslání této změny činila 
nejméně celou svou původní délku (viz § 99 odst. 2 ZZVZ). 
  
Dne 28. 3. 2018 zadavatel rozhodl v souladu s ustanovením § 99 ZZVZ o změně zadávací dokumentace ve 
shora uvedeném smyslu. Aby zadavatel postupoval v souladu s ustanovením § 99 odst. 2 ZZVZ, musel tak 
lhůtu pro podání žádostí o účast posunout takovým způsobem, aby činila min. svou původní délku – tj. min 
30 dní. Nejbližší termín pro podání žádostí o účast tak připadl na nejbližší možný pracovní den, tj. pondělí 30. 
4. 2018.  
 
 

• Žádost o dotaci  
Projektový manažer SFŽP zaslal 22.3.2018 sadu otázek, na které ERV postupně odpovídá/vysvětluje. Jedná 
se zejména  

o otázky k výměrám (rozpočet x technické zprávy)   
o žádá o vysvětlení některých položek, které označuje jako nezpůsobilé  

✓ z VRN3 (zařízení staveniště)- Náklady na provoz a údržbu vybavení staveniště bude 
nezpůsobilým výdajem projektu, jelikož se jedná o věcně nezpůsobilé náklady dle PrŽaP 
(provozní a režijní náklady) 1.300.000 Kč 

✓ zkušební provoz ČO 208.332 Kč. 
✓ některá potrubí u parcel, které podle KN nejsou zastavěny / je však vydáno SP a probíhá 

výstavba RD 
odpovědi zpracoval ERV ve spolupráci s projektantem a starostou a zaslal manažerovi na SFŽP 4.4.2018. 
 
 
 

6. ZŠ a MŠ Všestary 

 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 

a) Nástavba a přístavba budovy 2. stupně  
 
průběh stavby 
zahájeno 3.4.2018 stavbou lešení, o víkendu 7.4. zahájeny práce na střeše demontáží krytiny, nyní probíhají 
klempířské práce 
 
Ing. Derner – kontrolní dny probíhají, zatím vše probíhá podle plánu. Je tam zajímavá podkladní fólie. Je tam 
kombinace titan, zinek. Pan Novotný v té přední části navrhl  doplnění o odvětrávací  hřeben.  
 
žádost o dotaci  
Prostřednictvím portálu MS 2014+ byla ve čtvrtek 5.4. doručena výzva k doplnění žádosti – odpovědi byly 
zpracovány ve spolupráci s administrátorem žádosti (PRA), ředitelkou ZŠ a projektantem v požadovaném 
termínu do 12.4.2018.   
 

b) Knihovna, přesun cvičné kuchyňky 
 

Pro vydání stavebního povolení zpracoval Ing. arch. Zima DSP, k podání žádosti zbývá zajistit stanovisko HZS 
a KHS.  
Projektová dokumentace je v podrobnosti pro výběr zhotovitele, položkový rozpočet je před dokončením.   
 
Rozpočtová předpokládaná cena je 383.236 Kč vč. DPH – vypsat VŘ  
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Ing. Derner –protipožární dveře jsou zatím v projektu plné, navrhuji kvůli prosvětlení chodby u schodiště 
tam dát prosklené, ale bude to stát mnohem více.  
JUDr. Zlatohlávková – možná by bylo dobré seznámit občany, kolik bude vlastně škola stát peněz. 
Ing. Derner - Náklady na školu jsou cca 12,9 mil. Kč 
Dotaci z IROP dostaneme pouze na nástavbu s výtahem. Nedostáváme dotaci na opravu střechy, jelikož to 
s novou stavbou nemá nic společného, ani na šatny, protože se nezvyšuje kapacita školy. Prostředkem 
budovy půjde výtah. Přesný rozpočet na školu tu ale nemá, doplní ho. 
Žádost o dotaci je na 5.400.000 Kč, 1.000.000 Kč jsme již obdrželi od kraje  
Ing. Pavel Šandera - myslí si, že kompletně by měla stát cca 13 mil., když na to cca 6,5 mil. Kč dostaneme, 
tak to obec bude stát cca 6,5 mil. Kč.  
 
doplněno:  

objekt  část  Kč vč. DPH 

SO 01 Nástavba a výtah  7 549 621 

SO 02 Přístavba šaten 4 180 544 

SO 03 Oprava střechy stávajícího obj.  1 247 329 
      

  stavba CELKEM 12 977 493 

 
Další plánované úpravy ve škole 
na kuchyňku a knihovnu, odvlhčení a na úpravy pro knihovnu máme v rozpočtu obce cca 150 tis., na 
sociálky je v rozpočtu 700 tis. ,  to ale zatím nemáme vysoutěženo.    
 
 

c) účetní uzávěrka a rozdělení hospodářského výsledku za rok 2017 
 
Příspěvková organizace ZŠ a MŠ Všestary předložila ke schválení účetní uzávěrku a návrh na rozdělení 
hospodářského zisku.   
 
Z výkazu a ztrát zisků za rok 2017 vyplývají výsledky:    
    Hl. činnost   hospodářská činnost   

A) Náklady celkem  23.359.493,74   1.076.560,67 
B) Výnosy    23.372.616,54  1.211.335,54 
C) Výsledek hospodaření          13.122,80     204.661,07  217.783,87 Kč.  

 
Vytvořený hospodářský výsledek za rok 2017 navrhuje ZŠ rozdělit do fondů:  

• fond odměn     70.000,00 Kč  

• rezervní fond  147.783,87 Kč  
Toto rozdělení výrazně ve prospěch rezervního fondu je školou navrženo s ohledem na nastávající investiční 
výdaje při nástavbě a modernizaci ZŠ. 
Výkon činnosti zřizovatele příspěvkových organizací je podle § 102, písm. o) zákona o obcích je vyhrazen 
radě obce, která oba dokumenty projednala a schválila.  
 
 

d) Školská rada – konec funkčního období 
 
Předseda školské rady Ing. Jásenský informuje o činnosti školské rady.  

✓ Končí funkční období školské rady 3 roky (ustanovení 26.5.205). Zřizovatel jmenuje 2 zástupce 
 
Ing. Jásenský – děti natočily jednoho z učitelů a daly to na instagram a bylo zapotřebí podniknout opatření, 
které se odrazí ve školním řádu. Byla svolána školská rada ohledně mobilních telefonů. Když se rada sešla, 
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tak bylo zjištěno, že v květnu vyprší mandát pro školskou radu a během měsíce musí nastat nové volby. 
Jelikož je to narychlo, tak zástupci za obec budou voleni na příštím zasedání zastupitelstva.  
 
 

e) Škola v přírodě – příspěvek na úhradu nákladů:  
 
Z důvodů stavebních prací na budově 2. stupně ZŠ, kdy musí být od 18.6.2018 škola vyklizena, řeší škola 
tento požadavek konáním školy v přírodě. Náklady na žáka činí 2.600 Kč. Škola žádá o pomoc 
s financováním.   
 
Ing. Jásenský – je to věc obce, že děti musí opustit školu dřív, tak jestli by se nenašla nějaká forma příspěvku 
dětem na tu školu v přírodě.  
 
rada obce před zasedáním zastupitelstva projednávala návrh rozpočtového opatření č.2/2018:  
 
změny na straně příjmů jsou způsobeny  

• zvýšenými daňovými příjmy nad rámec schváleného rozpočtu z 
o daně z příjmů fyzických osob + 168.000 Kč 
o daně z příjmů právnických osob za obce +87.880 Kč 

• vratkou části dotace TJ sokol (na opravu střechy) +269 Kč 
zvýšení celkem o 256.149 Kč 

Změny na straně výdajů 

• Snížení výdajů za nerealizovanou ČOV MŠ Chlum – 130.000 Kč  

• zvýšení na stavbu HZ Rosnice +227.531 Kč 
zvýšení celkem o 97.531 Kč 

Zůstatek rozpočtových účtů (rezerva) by vzrostl o 158.618 Kč  
 
Rada obce na návrh starosty doporučuje posílit provozní příspěvek školy o 150.000 Kč na úhradu části 
nákladů spojených s konání školy v přírodě.  
 
JUDr. Zlatohlávková – co se týká příspěvku, tak si nemyslí, že by o tom měla rozhodovat škola. Hospodářský 
výsledek mají dát ve prospěch hlavní činnosti.  
Ing. Derner – domnívá se, že takovýto případ, kdy se posílí ve prospěch příspěvku na školu v přírodě a ve 
chvíli, kdy zastupitelstvo rozhodne, tak si vymezilo pravomoc. Je to natolik významná změna v tom použití 
peněz, že by o tom mělo hlasovat zastupitelstvo.  
Ing. Pavel Šandera – pokud má obec dát někam peníze a nebyl v tom systém, tak je přesvědčen, že by o tom 
mělo rozhodnout zastupitelstvo. Jestli k tomu bude potřeba přijmout opatření, to už nechť je na radě.  
Paní Čapková  – když dáme rodičům na vědomí, že dáme slevu např. 500,- Kč na hlavu, tak budou radši, než 
když nebudou vědět, na co budou peníze použity.  
Paní Rezková – posílají se na různé věci, peníze atd. a jedná se o rodiče, kteří na to nemají.  Je pro, aby jim 
obec na to přidala. 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 53/2018: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím příspěvku škole na úhradu části 
nákladů na školu v přírodě ve výši 1000,- Kč každému žákovi, který se zúčastní školy v přírodě, tj. 
v předpokládané částce cca 150.000,- Kč. 
Hlasování o usnesení č. 53/2018: pro  12., proti  0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

f) větrání s rekuperací – informace o dotační příležitosti 
 
Hlavním důvodem, proč se o rekuperaci zajímat je možnost zlepšení kvality vnitřního prostředí ve škole. V 
zateplených objektech, kde se vyskytují děti dochází k nadměrným nárůstům CO2, což má negativní vliv na 
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soustředění dětí. Kromě toho utěsnění budovy může způsobovat nadlimitní koncentrace těkavých látek a 
radonu nebo výskyt plísní. 
 
Vzhledem k tomu, že se kvalitou vnitřního prostředí čím dál intenzivněji zabývá státní zdravotní ústav, mají 
nyní zřizovatelé příležitost situaci řešit s významnou finanční podporou (dotace z OPŽP 70%) a kvalitu 
vnitřního prostředí tak vyřešit dlouhodobě. Instalací rekuperace se navíc ještě zefektivní energetická 
účinnost budovy, takže je investice návratná. 
 
Ing. Derner – měření je neideálnější, když jsou zavřená okna a je ošklivé počasí.  
 
Přestávka 21:00 hodin – 21:15 hodin. 
 
 

7. Informace o průběhu a přípravě dalších akcí  

 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 

a) Park Všestarka 
 
a.1  Mlatová cesta 
Na stavbu mlatové cesty bylo provedeno poptávkové řízení s předpokládanou cenou do 200.000 Kč bez 
DPH. Vyzvány byly 4 společnosti (M-Silnice, Stavo & Sachs Kukleny, Ekostav HK a COLAS CZ), dne 11.4.2018 
byly doručeny 2 nabídky:  

• COLAS CZ, a.s.   175.590 Kč bez DPH   

• Stavo & Sachs Kukleny  237.340 Kč bez DPH 
 

Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 54/2018: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na zhotovitele stavby „Mlatová cesta 
u Všestarky“ a pověřuje starostu uzavřením smlouvy o dílo se společností COLAS CZ, a.s., Ke Klíčovu 9, 190 
00 Praha 9; IČ: 26177005 s nabídkovou cenou 175.590 Kč + DPH.   
Hlasování o usnesení č.  54/2018: pro  10, proti  0, zdržel se 0– bylo / nebylo schváleno.  
 
 
a.2  Přístupový chodník a úpravy komunikace 
Na stavbu (chodník + 2x propustek + VO + oplocení + úprava komunikace a parkovacích míst)  je dokončena 
PD vč. soupisů výkonů pro výběr zhotovitele. Pro vydání ÚR a SP byla podána žádost o vydání společného 
povolení. Rozpočtová předpokládaná cena je 2.284.105 Kč + DPH, celkem 2.763.767 Kč. V rozpočtu obce na 
rok 2018 je na chodníky 850 tKč, pro realizaci bude nutné požít zdroje i z jiných paragrafů (VO, komunikace 
a další). 
příloha: 7.a.2_Přístupový chodník a úprava komunikace-SITUACE 
 
Pro výběr zhotovitele musí být provedeno VŘ se zveřejněním na profilu zadavatele. Nabídku na organizaci 
VŘ podala společnost  

✓ INGENIRIG KRKONOŠE a.s. s nabídkovou cenou 27.000 Kč + DPH.  
✓ QCM, s.r.o., Heršpická 813/5, Brno – výběrové řízení provedeno elektronickými nástroji vč. 

závěrečné aukce 35.000 + DPH.  
V případě elektronické aukce je možné dosáhnout dalších úspor v přímé soutěži mezi dodavateli.  
 
Pozn.: Veřejné zakázky podle ZZVZ bude možno do 18.10.2018 zadávat a přijímat pouze elektronicky 
(nevztahuje se na zakázky zadávané mimo režim ZZVZ - tzv. zakázky malého rozsahu) 
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Ing. Derner – pro výběr zhotovitele je lepší dát dostatečný časový prostor a neuspěchat to, aby se mohlo 
přihlásit více zájemců.  
JUDr. Zlatohlávková – z jejího hlediska je park pro radost. Přijde jí, že je to velmi mnoho peněz.  
Ing. Derner – jedná se zatím o cenu rozpočtovou. Asi to v ostatních obcích tak nevnímají, ale zejména ve 
Všestarech je potřeba obec zprůchodnit, protože tu na mnoha místech chodíme jen tam a zpátky. Má za to, 
že to bude mít zásadní vliv na funkci a bude to na nějakých 150 – 200 let. Pokud jde o financování, tak letos 
jsou v rozpočtu věci, které nestihneme realizovat, proto by byl pro.  
JUDr. Zlatohlávková – máme celou řadu závazků, které máme nasmlouvané a musí se plnit.  
Paní Rezková – myslí, že obnova cesty od kostela přes zahradu kolem bývalé roubenky není zdaleka jen pro 
radost, ale má velký význam pro občany obce  
Ing. Derner – v zadávacím řízení můžeme být věta, že zadavatel si vyhrazuje právo zrušit výběrové řízení bez 
udání důvodu  
JUDr. Zlatohlávková – pozemky už nás stály cca 2,5 mil.  a je v tom již hodně peněz uložených.  
 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 55/2018: ZO akceptuje nabídku společnosti QCM, s.r.o., Heršpická 813/5, Brno na 
provedení výběrového řízení elektronickými nástroji vč. závěrečné aukce na zhotovitele stavby „Všestarka – 
Přístupový chodník a úpravy komunikace“ za nabídkovou cenu 35.000 Kč s použitím klauzule, že zadavatel 
je oprávněn zrušit výběrové řízení bez udání důvodu.  
Hlasování o usnesení č. 55/2018: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

b) Garáž HZ Rosnice  
 
Na dílo je uzavřena SOD za nabídkovou cenu 1.293.751 Kč bez DPH. (cena je na celé dílo) 
Ke smluvnímu rozpočtu jsou následující změny:  
ZL 1 – odpočty prací provedených na rozestavěném díle 
ZL 2 – odbourání části základů na rozestavěném díle, změna vrat za zateplená (zachování původního 
standardu)  
ZL 3 – Vyvolané změny a vícepráce 

• zemní práce a uložení zeminy na skládce (pod pergolou, pařez)  

• zámková dlažba u vjezdu mezi vraty a komunikací nebyla v DSP řešena (35,8m2 za 35.555 Kč) 

• doplnění omítky ve štítu stávající budovy (snížení horní hrany střechy garáže) 

• návrh na změnu fasády ze štukové natírané na akrylátovou zrnitou = shodné se stávající. (pozn.: při 
provedení štukové fasády je úspora 22.530 Kč, současně však výrazně větší riziko vzniku trhlin) 

• doplnění přerušeného hromosvodu 
 
Rekapitulace ceny po změnách 

  bez DPH 

Smlouva o dílo  1 293 751  

Změnový list č. 1 -108 138  

Změnový list č. 2 17 312  

Změnový list č. 3 108 216  

    

celkem po změnách bez DPH 1 311 141  

 
Přítomných zastupitelům před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 56/2018: ZO schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě o dílo na stavbu „Přístavba garáže 
hasičské zbrojnice Rosnice“ ve výši 17.390 Kč bez DPH.   
Hlasování o usnesení č. 56/2018: pro 12, proti  0 zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Na stavbě jsou provedeny obvodové nosné zdi, tesařské práce na střeše, podkladní vrstvy pod pergolou  
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c) výměna bazénové fólie  
Bazénová fólie je na koci své životnosti (opakované opravy), sedáky jsou provizorně opraveny při minulé 
letní odstávce. Na výměnu fólie byly provedeny nezávazné poptávky v rozptylu 400-700 tKč (různý rozsah 
nabízených služeb). Pro sjednocení podmínek poptávky byla vypracována výzva se soupisem výkonů 
s předpokládanou cenou 400.000 Kč bez DPH, výzva byla 3.4.2017 zveřejněna na profilu zadavatele a 
oslovení zaláno třem dodavatelům (Bazénservis, KTS-AME, František Vagenknecht). Do 11.4.2018 byla 
doručena jedna nabídka: 

• KTS - AME s.r.o.,  419.386 Kč bez DPH, tj. 507.457 Kč vč. DPH; záruka 120 měsíců 
Doručená nabídka splnila formální požadavky, doloženy reference, profesní způsobilost (ŽL), základní 
způsobilost (Čestné prohlášení). 
 
Přítomných zastupitelům před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 57/2018: ZO akceptuje nabídku na výměnu bazénové fólie v krytém bazénu ve 
Všestarech čp. 57 od společnosti KTS - AME s.r.o., IČ: 42194407, Karla Čapka 60, 500 02 Hradec Králové 
s nabídkovou cenou 507.457 Kč vč. DPH a zárukou 120 měsíců a pověřuje starostu uzavřením smlouvy o 
dílo. 
Hlasování o usnesení č. 57/2018: pro 12, proti  0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

8. Pozemky 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 

8.1.  Směna pozemků pro ČOV Všestary – vyhlášení záměru 
 
Stavba ČOV se podle evidence pozemků v KN z části nachází na pozemcích ve vlastnictví ZD Všestary. Jedná 
se o pozemky   
p.č. 376/6 – celá o výměře 66 m2 
p.č. 363/8 – je kolem zeleninové haly ZD ve vlastnictví ZD Všestary zasahuje pod stavbu čistírny odpadních 
vod.  
 
Pro odkoupení pozemků a smluvení věcného břemene pro přístup k ČOV byl v minulosti vypracován GP 
s dělením pozemků tak, aby  

- pozemky pod ČO byly ve vlastnictví obce a   
- kolem haly ZD zbyl pruh pozemku šíře cca 2,5m  

Realizováno bylo věcné břemeno a pouze koupě pozemku 376/4 (bez dělení pozemků).  
Obec Všestary naopak vlastní st.p.č.215 (7 m2), na které je umístěna betonová sedimentační jímka 
Pro vypořádání byl vypracován návrh nového GP kde se  

- z  p.č. 376/4 (ve vlastnictví obce) odděluje p.č. 376/32 o výměře 293m2 a  
- z p.č. 363/8 (ve vlastnictví ZD Všestary) se odděluje p.č. 363/110 o výměře 310 m2.  

 Návrh na směnu pozemků:  

 
K rozdílu ve směňovaných výměrách sděluje ředitelka ZD:  
„Protože se jedná o narovnání věcí minulých a vzhledem k vzájemným nadstandardním vztahům 
Zemědělské družstvo Všestary věnuje rozdíl v m2 na rozvoj obce Všestary a jejích dalších místních částí“ 
 

pozemky ve vlastnictví obce Všestary  
p.č. 376/32  293 m2 
st.p.č. 215       7 m2 
celkem    300 m2  

za pozemky ve vlastnictví ZD 
 p.č. 363/110  310 m2 
 p.č. 376/6     66 m2  
              celkem    376 m2 
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Ing. Derner – pan Turek nově zjistil, že je tam špatně zapsané věcné břemeno, je nutný nový geometrický 
plán. Směna, koupě, zrušení věcného břemene a zřízení věcného břemene se pak odehraje v jedné 
smlouvě. Záměr je proto možno vyhlásit až s novým geometrickým plánem.  
JUDr. Zlatohlávková – na jednom z pozemků je předkupní právo obce.  
 
 
 

8.1.b Směna pozemků v k.ú. Lípa  
 

Paní Ing. Jaroslava Řeháková jako vlastník pozemků 47/1 a 48/1 v k.ú. Lípa u Hradce Králové žádá o 
narovnání klikaté hranice se sousedním pozemkem 328/2 ve vlastnictví obce a to formou směny pozemků o 
stejné výměře. Důvodem žádosti je záměr vybudovat oplocení (v přímé linii). 
Na směnu pozemků vypracoval geodet pan Turek geometrický plán č. 182-26/2018, ve kterém je proveden 
návrh na oddělení pozemků (doručeno na OÚ 18.4.2018).  
Předmětem směny by byly  

pozemky paní Řehákové             za pozemek obecní  
48/5  36 m2     328/3  39 m2   
47/3    3 m2 
celkem 39 m2 

minimální vzdálenost nové pozemkové hranice od obecní cesty na p.č. 328/2 je 1,2 m.  
 
Pro nedostatek času na seznámení s podklady bude projednáno na příštím zasedání 
 
 

8.2  Smlouvy o věcném břemeni  
 avizovaná smlouva o VB nebyla doručena 
 
 
 

9. Změna č.1 Územního planu Všestary 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 
Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí koncept návrhu zadání Změny ÚZEMNÍHO PLÁNU VŠESTARY dne 
14.12.2017 usnesením č. 172/2017.  
Vzhledem k tomu, že změna č. 1 má jasně specifikovaný rozsah bez možností variantních řešení, může být 
změna v souladu s §55a  Zákona o územním plánování projednána v tzv. zkráceném řízení  
 
 
komentář k postupu pořízení změny ve zkráceném řízení Ing. arch. Marečková MMHK:  
 
Zkrácený postup znamená, že se zadání změny nahradí tzv. “obsahem návrhu změny“, který rovnou schválí 
zastupitelé (do obsahu se promítnou dopředu zajištěná stanoviska – ve vašem případě se obsah doplní o 
požadavek SEA) a na základě odsouhlaseného obsahu projektant rovnou zpracuje vlastní návrh změny – 
tento se následně veřejně projedná (dotčené orgány se vyjádří rovněž), tzn. že se neprojednává zadání a 
návrh změny se projednává jen jednou.  
(standardně projednáváme návrh zadání, ten schválí zastupitelé, pak projednáváme návrh ve společném 
jednání a následně ještě projednáváme při veřejném projednání).   
 

1) Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí koncept návrhu zadání Změny č.1 ÚZEMNÍHO PLÁNU VŠESTARY 
(dále jen Změna č.1) dne 14.12.2017 usnesením č. 172/2017 - jeho součástí je obsah této změny.  

2) Vzhledem k tomu, že Změna č. 1 má jasně specifikovaný rozsah bez možností variantních řešení, 
může být změna v souladu s §55a  stavebního zákona v platném znění projednána v tzv. zkráceným 
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postupem (tzn. neprojednává se zadání změny, nedochází k samostatnému projednání návrhu 
změny ve společném jednání s dotčenými orgány - ale rovnou se zpracuje návrh změny na základě 
schváleného obsahu změny (schvalují zastupitelé) a tento se projedná ve veřejném projednání, kdy 
se k návrhu vyjádří rovněž i dotčené orgány.   

3) O pořízení změny ve zkráceném řízení a jejím obsahu rozhoduje zastupitelstvo – k návrhu obsahu 
změny se v předstihu (před schválením v zastupitelstvu) dle stavebního zákona vyjádřil krajský úřad 
z hlediska možného vyloučení významného vlivu na evropsky významné lokality… a z hlediska 
případného požadavku, zda má být návrh změny posuzován z hlediska vlivů na životní prostředí 
(SEA) .  

4) Návrh změny ÚP Všestary, v případě že tento bude řešit „Suchý poldr Všestary, požaduje OŽP KHK 
posoudit z hlediska vlivu na životní prostředí SEA (obvyklá cena se pohybuje mezi 30-60 tKč; nutno 
vybrat projektanta, cca 2 -3 měsíce na zpracování a odsouhlasení). „Suchý poldr Všestary“ je 
v současné době součástí projednávaného návrhu aktualizace č.1 (tj. změny č.1) Zásad územního 
rozvoje Královéhradeckého kraje s předpokládaným vydáním této dokumentace, resp. její platností 
na podzim tohoto roku. V případě, kdy tento dokument bude již platit, tzn. nabude účinnosti, je obec 
z pohledu stavebního zákona povinna tento záměr převzít do své územně plánovací dokumentace – 
dle sdělení krajského úřadu však již nebude krajským úřadem vyžadováno vyhodnocení návrhu 
změny z hlediska vlivů na životní prostředí (SEA). 

 
Proto podávám návrh vyčkat na schválení, resp. nabytí účinnosti aktualizace č.1 ZUR Královéhradeckého 
kraje, což znamená úsporu nákladů.  Doba pořízení změny ÚP je v tom případě obdobná. 
 
K rozhodnutí zastupitelstva o pořízení Změny č.1  ÚP Všestary vypracoval pořizovatel předkládací zprávu 
(zasláno 18.4.2018). Z toho důvodů, že zastupitelé neměli možnost se s předkládací zprávou seznámit, bude 
návrh na zkrácené řízen projednán na příštím zasedání.  
 
JUDr. Zlatohlávková – dočetla jsem se, že tam jsou jinak lhůty a je tam jedno projednání a tím se to liší.  
Ing. Derner – má za to, že není důvod celkem jasnou změnu územního plánu, která má 4 body, zbytečně 
protahovat, zkrácené řízení je tu vhodné 
 
 
 

10. ČEZ – dohoda o dočasném umístění stavby NPT 
 
V souvislosti s se stavbou D11 v místě mimoúrovňové křižovatky Plotiště (MÚK) s budoucí D35 dochází 
k přeložce vrchního vedení 2x 110 kV. Na stavbu této přeložky schválilo ZO dne 7.9.2017 usnesením č. 
124/2017 uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene (SoBS VB - EP-12-2002937, 
Bříza, D11-ŘSD SO 402, Přeložka V1981-82). 
 
S touto stavbou souvisí dočasná stavba náhradní přenosové trasy (NPT). Uzavření smlouvy o právu provést 
stavbu schválilo ZO dne 15.2.2018 usnesením 34/2018. 
V souvislosti s novelou stavebního zákona je v toto případě od 1.1.2018 smlouva o právu provést stavbu 
bezpředmětná, místo ní stavebník žádá o uzavření dohody o umístění stavby.  Předložená Dohoda má 
stejné parametry jako dříve schválená SoPPS (smlouva o právu provést stavbu) – na pozemky obce zasahuje 
pouze vrchním vedením bez umístění sloupů, NPT bude zřízena na dobu max. 4 měsíce.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 58/2018: ZO schvaluje uzavření Dohody o umístění stavby „Náhradní přenosová trasa 
(NPT) pro IZ-12-2000526, Bříza D11-ŘSD, SO 402, přel. V1961/1962 se společností ČEZ Distribuce, a. s., IČ 
24729035 za jednorázovou úplatu ve výši 240 Kč + DPH.  
Hlasování o usnesení č. 58/2018: pro 12, proti  0, zdržel se 0  – bylo / nebylo schváleno.  
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11. Lípa čp.6 – soudní smír 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 
Sdělení právního zástupce ve věci žaloby paní Krejčové ze dne 4.4.2018:  
 
…Ztotožňuji v tom, že šance paní Krejčové na úspěch ve věci (zejména vůči obci) jsou poměrně malé, a to z 
několika důvodů, které jsme ve svých vyjádřeních soudu uváděli (všechna tato vyjádření byste měl mít k 
dispozici, popř. Vám je mohu obratem přeposlat). Jednou z námitek, kterou jsme uplatňovali od počátku, 
byla právě i absence okapů na domě paní Krejčové, jakož i absence jakéhokoli dalšího zabezpečení pozemku 
paní Krejčové proti vtékání vody z veřejné cesty (tj. v tomto dle mého min. spoluzavinila vznik škody, když jí 
nepředcházela).   
 
Nicméně s ohledem na vyjádření soudu první instance (tedy, že v rámci předvídatelnosti rozhodnutí vidí 
nárok paní Krejčové na náhradu škody a újmy min. z části jako důvodný, což sdělil již při prvním jednání, kde 
jste byl také přítomen), jakož i s ohledem na skutečnost, že by bylo dále prováděno další dokazování 
navrhované paní Krejčovou (tj. min. výslech několika navržených svědků i znalce), a tedy by se ve věci konalo 
odhadem ještě min. jedno či dvě soudní jednání vč. dalšího jednání před odvolacím soudem, když lze 
očekávat, že neúspěšná strana by se jistě odvolala, přičemž paní Krejčová je ze sociálních důvodů 
osvobozena od nákladů soudního řízení, by náklady na právní zastoupení mohly v této věci dále značně 
narůst. Předběžný odhad činí cca dalších 15 až 20 hodin práce, což při sjednané hodinové sazbě činí cca 30 
až 35 tis. Kč bez DPH na nákladech právního zastoupení (nicméně jedná se jen o odhad dle 
předpokládaného vývoje, avšak dle procesního vývoje by se mohla částka pochopitelně i měnit). V případě 
úspěchu přitom nelze příliš očekávat, že by soud přiznal náhradu nákladů naší straně, neboť paní Krejčová je 
od počátku osvobozena od hrazení nákladů a je nemajetná, resp. i kdyby je soud přiznal, tak nelze očekávat 
jejich reálné vymožení, když paní Krejčová je v několika exekučních řízeních a její příjem je minimální (je v 
invalidním důchodu) a s ohledem na její věk nelze ani v tomto směru očekávat zlepšení (tj. zbavení se dluhu 
a zvýšení příjmů). Takto přiznané náklady by tedy zůstaly téměř jistě příjmem obce pouze tzv. "na papíře".   
 
V návaznosti na výzvu soudu ke smírnému vyřešení věci tedy byla paní Krejčové nabídnuta částka 30 tis. Kč, 
tak aby byla věc okamžitě ukončena, což paní Krejčová (ve spojení s částkou 100 tis. Kč od KÚ) akceptovala.  
 
Nicméně vedle této částky by obec musela zaplatit ještě i část ze soudního poplatku a ze znaleckého 
posudku, a to ve výši 2.116 Kč. Celkem by tedy obec hradila částku 32.116 Kč. Na tuto částku by tedy mohl 
být s paní Krejčovou uzavřen soudní smír.  
 
Pro úplnost sděluji, že paní Krejčová by hradila ze svého na soudní poplatek a znalecký posudek částku 9.200 
Kč a KÚ by hradil částku 7.084 Kč. Dle vyjádření soudkyně by náklady právního zastoupení za právního 
zástupe paní Krejčové měl hradit stát, neboť paní Krejčová nebude v řízení úspěšná více jak z poloviny, když 
žalována byla částka cca 350.000 Kč, avšak vyplaceno by jí mělo být "jen" 130.000 Kč (30 tis. obec a 100 tis. 
KÚ). Příp. by zde mohl být podíl obce ve výši cca 1/4 (v poměru ke KÚ). 
 
JUDr. Mgr. Petera doplnil koncept návrhu na schválení soudního smíru, který vypracoval právní zástupce 
paní Krejčové 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 59/ 2018:  
ZO projednalo uzavření smírného řešení ve věci žaloby paní Marie Krejčové, která byla podána Okresnímu 
soudu v Hradci Králové na náhradu škody na domě Lípa čp.6, 503 12 Všestary  a pověřuje starostu obce 
uzavřením soudního smíru  ve věci vedené Okresním soudem v Hradci Králové, sp.zn. 13C 331/2015. 
Hlasování o usnesení č. 59/2018: pro 12  proti  0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
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12. Odměny členů okrskových volebních komisí 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 
Doplacení odměn za výkon člena okreskové volební komise ve 2. kole prezidentských voleb na úroveň kola 
prvního schválilo ZO dne 15.2.2018 usnesením č. 35/2018. Výše odměny člena komise je však stanovena 
Vyhláškou 294/2012 Sb.. Na výkon člena okrskové volební komise nelze uzavřít DPP a ni jiný obdobný vztah. 
Usnesení ZO č. 35/2018 je proto neproveditelné a je namístě ho z toho důvodu zrušit.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 60/ 2018: ZO zrušuje svoje usnesení č. 35/2018 ze dne 15.2.2018.  
Hlasování o usnesení č. 60/2018: pro 12, proti  0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

13. Žádosti o dotace, program Všestarské spolky 
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 

a) Všestarské spolky – žádosti o příspěvek 
 

• SDH Rosnice žádá o celkovou částku 9.466,- Kč, jako příspěvek 6.000,- Kč na Hasičský ples (hudební 
produkce) konaný 17.2.2018,  jako příspěvek 1.825,- Kč na projekční plátno NOBO roleta a 
příspěvek 1.641,- Kč na kulečníkový turnaj konaný 1.4.2018. 

 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 61/2018: ZO schvaluje následující příspěvky z programu „Všestarské spolky“: 

• SDH Rosnice celkovou částku 9.466,- Kč, jako příspěvek 6.000,- Kč na Hasičský ples (hudební 
produkce) konaný 17.2.2018,  jako příspěvek 1.825,- Kč na projekční plátno NOBO roleta a 
příspěvek 1.641,- Kč na kulečníkový turnaj konaný 1.4.2018. 

Hlasování o usnesení č. 61/2018: pro  12, proti  0, zdržel se hlasování  0– bylo/nebylo schváleno. 
 
 
 

14. Informace z rady obce   
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing. Michal Derner 
 
9.4.2018 rada obce schválila  

- výzvu dodavatelů na zhotovení pomníku v Bříze  
- výzvu dodavatelů na výměnu bazénové fólie  
- výběr dodavatele LED svítidel pro veřejné osvětlení 
- účetní závěrku a rozdělení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Všestary za rok 2017 

 
Další body jednání rady jsou obsaženy v jednotlivých bodech jednání zastupitelstva.  
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15. Úhrada faktur   
 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 19. 4. 2018 
Předkladatel: Ing Vladimír Fof 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 62/2018: ZO bere na vědomí úhradu faktur:  

• HK Projekt Kamil Hronovský, IČ:68459327, Na Drahách 190, 533 21 Vysoké Chvojno – PD chodník 
k Všestarce, částka: 93.170,- Kč,  

• VLTAVA LABE MEDIA a.s., IČ: 01440578, Kladská 17, 500 03 Hradec Králové – Hradecký deník, 
inzerát pracovníci do kuchyně ZŠ, částka: 10.520,95 Kč,  

• MAFRA, a.s., IČ: 45313351, Karla Engliše 519/11, 150 00 Praha 5 – Smíchov – MF DNES inzerát 
pracovníci do kuchyně ZŠ, částka: 2.371,- Kč,  

• K+K top CZ spol. s r.o., IČ: 27554139, Světí 2, 503 12 Všestary – havarijní oprava vody ve Bříze 
v čp.54, částka: 56.944,- Kč,  

• Ekologický rozvoj a výstavba s.r.o., IČ: 27504514, nám. Československé armády 37, 551 01 Jaroměř 
– zpracování žádosti o dotaci na KHK: „Kanalizace a ČOV Všestary a místní části“, částka: 1.815,- Kč,  

• Ing. Karel Žáček – KZS, IČ:43474438, K Zastávce 68/9, 503 41 Hradec Králové – sanace vlhkého zdiva 
v prostorách kuchyňky ZŠ Všestary, částka: 43.920,- Kč,  

• Základní škola a mateřská škola, Všestary, IČ: 75017181, 503 12 Všestary 57 – doplatek za plavání 
dětí (březen), částka: 6.780,- Kč,  

• Miroslav Gnol – autodoprava a mechanizace, IČ: 65723457, Na Obci 337, 503 02 Předměřice nad 
Labem – autobusová doprava na divadelní představení Praha, částka: 11.384,- Kč,  

• VLTAVA LABE MEDIA a.s., IČ: 01440578, Kladská 17, 500 03 Hradec Králové – Hradecký deník, 
inzerát pracovníci do kuchyně ZŠ, částka: 1.034,55 Kč,  

• Rejmánek Libor – zemní a výkopové práce, IČ: 67491481, Všestary 166, 503 12 Všestary – výkopové 
a zemní práce – park Všestarka, částka: 5.200,- Kč,  

• Miroslav Gnol – autodoprava a mechanizace, IČ: 65723457, Na Obci 337, 503 02 Předměřice nad 
Labem – autobusová doprava na výlet Vamberk, částka: 7.685,- Kč,  

• ACOMA Trade s.r.o., IČ: 04379802, Havlíčkova 648, 508 01 Hořice v Podkrkonoší – kontrola 
bezpečnostních vazeb Všestary, částka: 3.718,- Kč,  

• RPA Tender, s.r.o., IČ: 29367107, Starobrněnská 20, 602 00 Brno – zpracování 2. provozní zprávy 
projektu „Pořízení kompostérů a štěpkovače v obci Všestary“ po dobu udržitelnosti projektu, 
částka: 1.210,- Kč,  

• RPA Tender, s.r.o., IČ: 29367107, Starobrněnská 20, 602 00 Brno – zpracování 2. provozní zprávy 
projektu „Zkvalitnění nakládání s odpady v obci Všestary“ po dobu udržitelnosti projektu, částka: 
1.210,- Kč,  

• Regionální poradenská agentura, s.r.o., IČ: 26298163, Starobrněnská 20, 602 00 Brno – zajištění 
realizačního managementu projektu „Systém nakládání s odpady v obci Všestary – sběrný dvůr 
Všestary“ po podání podkladů k závěrečnému vyhodnocení akce, částka: 13.310,- Kč,  

Hlasování o usnesení č. 62/2018: pro 12 proti 0, zdržel se 0– bylo / nebylo schváleno. 

 
 
Ing. Pavel Šandera – má za to, že bude zapotřebí sundat lípy u kostela a vsadit tam nové. Okolo těch stromů 
chodí děti a má obavu, když tam chodí děti, aby to někomu nespadlo na hlavu. Má za to, že jejich čas se 
pomalu chýlí. Je to jeho názor podpořený diskusí s některými lidmi.  
 
 
 

16. Závěr  
 
jednání ukončeno v 22:10 hodin 
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Zapsala: Andrea Netušilová                               .............................................. 

Ověřovatelé:   Stanislav Novák  ..............................................                            

                          Ladislava Rezková   .............................................. 

Starosta obce: Ing. Michal Derner   ..............................................                             

  
Seznam příloh (pouze k archivovanému originálu):   
č. 1 – prezenční listina  
č. 2 – přijatá usnesení 
č. 3 - 13C 331_2015 - KONCEPT - návrh na schválení soudního smíru - březen 2018 


